
PROJEKT
Protokół Nr 19/21

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu

w dniu 16 sierpnia 2021 roku

Miejsce posiedzenia: Kino „Sokół”, Plac Kościuszki 24.
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 13:30, zakończono o 13:40.

Przewodniczył: Michał Tochwin- Przewodniczący Komisji 

Protokółował:  Kamil  Piotr  Jurgiel –  Wydział  Gospodarki  Komunalnej,  Rolnictwa  i  Ochrony
Środowiska.

Obecni:  
Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności

Osoby spoza Komisji: wg załączonej listy obecności

Porządek posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu:

1.Otwarcie i przyjęcie porządku
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3.Projekt uchwały sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych i 
publicznych
szkół i placówek oświatowych oraz osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu
terytorialnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.
4.Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Regulaminu  udzielenia  pomocy  materialnej  o  charakterze
socjalnym
dla uczniów mieszkających na terenie Gminy Sokółka.
5.Wolne wnioski

Ad. 1
Otwarcie i przyjęcie porządku obrad.
Przewodniczący Komisji Oświaty poddał pod głosowanie porządek obrad.
Komisja jednogłośnie głosami „za” przyjęła porządek posiedzenia.

Ad. 2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie głosami „za” przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad. 3
Projekt uchwały przedstawił Pan Sekretarz Piotr Romanowicz.
Rady Krzysztof Szczebiot zadał pytanie, czy w treści uchwały nic się nie zmienia?
Pana sekretarz Piotr Romanowicz – nic, się nie zmienia, tak jak było
Radna Helena Czaplejewicz – zadała pytanie, czy poprzednia uchwała jest nieważna
Pana sekretarz Piotr Romanowicz – tak, tak
Radna Helena Czaplejewicz: my podejmujemy nową.
Pana sekretarz Piotr Romanowicz – tak.
Przewodniczący Komisji Oświaty poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja Oświaty jednogłośnie głosami pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Ad. 4
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce  Pani Marta 
Półtorzycka.



Radna Helena Czaplejewicz zadała pytanie: Pani Dyrektor, jak rozumiem, my powzięliśmy uchwałę 
na poprzedniej czy bodajże wcześniejszej jeszcze sesji, a teraz co? Podejmujemy nową, czy jak to 
jest?
Dyrektor OPS w Sokółce  Pani Marta Półtorzycka: Regulamin się nie zmieni, tylko załącznik nr 1 do 
regulaminu. Tylko i wyłączenie. To się zmieniło. Nawet nie  się załącznik nr 2 czyli  wniosek o 
przyznaniu zasiłku szkolnego. Tylko zmienił się wniosek o przyznaniu stypendium szkolnego. Tylko 
zmiany regulaminu.
Komisja Oświaty jednogłośnie głosami pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Ad. 5 
Wolne wnioski.
Na tym posiedzenie Komisji zakończono

Protokołował: Przewodniczący Komisji:

Kamil Piotr Jurgiel Michał Tochwin


